

Vientiane, le 03 Juin 2020

ທ່ານ ຜູ້ປົກຄອງ ທີ່ຮັກແພງ,

ກ່ອນອື່ນໝົດ ພວກເຮົາຫວັງວ່າທ່ານເອງ, ຄອບຄົວທ່ານ ແລະ ຄົນທີ່ທ່ານຮັກຈະມີສຸຂະພາບແຂງແຮງ.

ໃນຄະນະຂຽນຈົດໝາຍສະບັບນີ້ ລູກຫຼານຂອງພວກເຮົາທັງໝົດໄດ້ກັບຄືນເຂົ້າຮຽນໃນໂຮງຮຽນພາຍຫຼັງໄດ້ຮຽນອອນລາຍເປັນເວລາຫຼາຍກວ່າ 2 ເດືອນ.

ກ່ອນອື່ນ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຂອບໃຈຄະນະບໍລິຫານໂຮງຮຽນ, ບັນດາຄູອາຈານ ແລະ ເຈົ້າໜ້າທີ່ຂອງໂຮງຮຽນໝົດທຸກຄົນທີ່ໄດ້ປະຕິບັດໜ້າທີ່ ແລະ ຮັບປະກັນການສິດສອນຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງນີ້. ພວກເຮົາສາມາດເພິ່ງພໍໃຈຕໍ່ກັບຜົນສໍາເລັດຂອງການຮຽນ-ການສອນໃນຮູບແບບອອນລາຍນີ້ ເຖິງແມ່ນວ່າຈະພົບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກໃນຕອນເລີ່ມຕົ້ນກໍຕາມ. ຂ້າພະເຈົ້າຍັງຍາກເນັ້ນເຖິງການເຮັດວຽກທີ່ບໍ່ຮູ້ອິດເມື່ອຍ ແລະ ຄວາມພ້ອມຂອງຜູ້ອໍານວຍການໃຫຍ່ໂຮງຮຽນ ທ່ານນາງ Le Roy ໃນໄລຍະທີ່ຫຍຸ້ງຍາກນີ້ ແລະ ໂດຍສະເພາະໃນອາທິດສຸດທ້າຍເພື່ອຮັບປະກັນການເປີດການຮຽນ-ການສອນຄືນໃໝ່ຢ່າງສະດວກຂອງໂຮງຮຽນພວກເຮົາ.

ສະຖານະການການກັກໂຕຢູ່ບ້ານ ແລະ ການຮຽນອອນລາຍໄດ້ປ່ຽນແປງລະບົບການຈັດຕັ້ງຂອງໂຮງຮຽນ. ເຖິງວ່າຈະມີການປິດໂຮງຮຽນກໍຕາມ ແຕ່ໂຮງຮຽນກໍຍັງມີຄ່າໄຊ້ຈ່າຍປະຈໍາ ໂດຍສະເພາະເງິນເດືອນຂອງຄູອາຈານ ແລະ ພະນັກງານຂອງໂຮງຮຽນ.

ມາດຕະການການປະໜັບປະກັນໄຊ້ຈ່າຍສໍາລັບການດໍາເນີນວຽກງານຂອງໂຮງຮຽນໃນໄລຍະການກັກໂຕຢູ່ບ້ານກໍໄດ້ຖືກປະຕິບັດ.

ເຊັ່ນດຽວກັນພວກເຮົາກໍບໍ່ສາມາດເມີນເສີຍຕໍ່ຜົນກະທົບທີ່ມີຕໍ່ຊີວິດສ່ວນຕົວ ແລະ ສະພາບການເງິນຂອງທ່ານ.

ດ້ວຍຄວາມຕັ້ງໃຈຈິງທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ເກີດມີຄວາມສົມດຸນ ດັ່ງນັ້ນຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງໂຮງຮຽນຈຶ່ງຕ້ອງການຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ປົກຄອງຢ່າງສົມເໝາະສົມຕາມຄວາມຕ້ອງການ" ແລະ ໂດຍບໍ່ສ້າງຄວາມເສີຍຫາຍຕໍ່ການຄຸ້ມຄອງດ້ານການເງິນຂອງ LFIV.

LFIV ແມ່ນຂອງພວກເຮົາໝົດທຸກຄົນ, ພວກເຮົາ ຜູ້ປົກຄອງ, ນັກຮຽນ, ຄູອາຈານ ແລະ ພະນັກງານ ຕ້ອງປະຕິບັດພະລະໜ້າທີ່ຂອງໃຜລາວເພື່ອສາມາດຮັກສາຄວາມສົມດຸນທາງການເງິນຂອງໂຮງຮຽນ.

ດ້ວຍເຫດນີ້ ຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງໂຮງຮຽນຈຶ່ງໄດ້ຕັດສິນໃຈຫຼາຍຢ່າງ ໂດຍປະຕິບັດຕາມຄໍາແນະນໍາຂອງ A.E.F.E. ທີ່ໃຫ້ແກ່ໂຮງຮຽນໃນເຄືອຂ່າຍຂອງຕົນ ເຊິ່ງໂຮງຮຽນພວກເຮົາເປັນໜຶ່ງໃນນັ້ນ:

ຈະມີການຫຼຸດຄ່າຮຽນໃຫ້ທຸກໆຄອບຄົວໃນໄລຍະ ເດືອນເມສາ ເຖິງ ເດືອນມິຖຸນາ ແລະ ຈະແບ່ງອອກເປັນ 4 ລະດັບຊັ້ນຮຽນ ອີງຕາມຄວາມຄວາມສາມາດຂອງນັກຮຽນໃນການຮຽນອອນລາຍດ້ວຍໂຕເອງ ແລະ ການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງຜູ້ປົກຄອງ.

- ສໍາລັບນັກຮຽນຊັ້ນອະນຸບານ: 30%
- ສໍາລັບນັກຮຽນຊັ້ນປະຖົມ : 20%
- ສໍາລັບນັກຮຽນຊັ້ນມັດທະຍົມຕົ້ນ: 15%
- ສໍາລັບນັກຮຽນຊັ້ນມັດທະຍົມປາຍ ຫວັງ **Seconde ແລະ Première** : 10%

ໃນການປະຕິບັດຕົວຈິງ ການຫຼຸດຄ່າຮຽນສໍາລັບຄອບຄົວນັກຮຽນທັງໝົດເປັນເງິນຈໍານວນ 130 000 ໂດລາ.

ການຫຼຸດຄ່າຮຽນໃຫ້ຄອບຄົວນັກຮຽນນີ້ຈະຖືກປະຕິບັດໃນຮູບແບບການຫຼຸດຄ່າຮຽນໃນສົກຮຽນຕໍ່ໄປ 2020-2021 ແລະ ໂດຍພາຍໄຕເງື່ອນໄຂທີ່ວ່າ ຄ່າຮຽນຖືກຊໍາລະໂດຍຜູ້ປົກຄອງ ບໍ່ແມ່ນນາຍຈ້າງຂອງຜູ້ປົກຄອງເປັນຜູ້ຮັບຜິດຊອບ.

ຄຳຮຽນທີ່ຫຼຸດໃຫ້ນີ້ແມ່ນນອກເໜືອຈາກຄຳໄຊ້ຈ່າຍທີ່ໄດ້ໄຊ້ໄປແລ້ວເຊັ່ນ ບໍລິການລົດຮັບສິ່ງນັກຮຽນ, ກິດຈະການອກໂມງຮຽນ ແລະ ຄ່າສະໝັກສອບເສັງ (ໂດຍສະເພາະນັກຮຽນຫວັງ **Terminales**).

ພວກເຮົາແມ່ນກຸ່ມກອັນຄອບຄົວທີ່ເຊື່ອໝັ້ນໃນລະບົບການສຶກສາຮ່ວມກັນ. ຄວາມຫຼາກຫຼາຍຂອງຄອບຄົວໃນໂຮງຮຽນແມ່ນໜຶ່ງໃນຊັບພະຍາກອນທີ່ມີຄ່າຂອງພວກເຮົາ ແລະ ຕ້ອງຮັກສາໄວ້. ກຸ່ມກອັນຄອບຄົວທີ່ທ່ານໄດ້ເລືອກເຂົ້າມາເປັນສ່ວນໜຶ່ງນີ້ ໄດ້ສິດສອນໃຫ້ລູກຫຼານທ່ານຮູ້ຄຸນຄ່າຂອງຄວາມສາມັກຄີ, ການເຮັດວຽກເປັນກຸ່ມ ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອເຊິ່ງກັນແລະກັນ.

ສະຖານະການການກັກໂຕຢູ່ບ້ານມີຄວາມຍາກລຳບາກຕໍ່ການດຳລົງຊີວິດຂອງໝົດທຸກຄົນ ແຕ່ພວກເຮົາເຊື່ອໝັ້ນໃນຄວາມອົດທົນ ແລະ ຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງທ່ານ.

ຈົ່ງເຊື່ອໝັ້ນຕໍ່ຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງໂຮງຮຽນ ແລະ ຄະນະບໍລິຫານໂຮງຮຽນ ທີ່ຈະຕັ້ງໝັ້ນເພື່ອຊ່ວຍເຫຼືອທ່ານ ແລະ ເຮັດໃຫ້ຄຸນຄ່າຂອງຄວາມສາມັກຄີໃນລະບົບການສຶກສາຝຣັ່ງຍັງຄົງຢູ່.

ດ້ວຍຄວາມຂອບໃຈຈາກພວກເຮົາ.

ປະທານຄະນະກຳມະການຄຸ້ມຄອງໂຮງຮຽນ  
Mathieu CHATENET